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REFERAT 

 
 

Punkt 1.  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 
Punkt 2. Godkendelse af referat 
Godkendt  
 

Punkt 3. Status P-Avisen 

Pleje og Omsorg har udarbejdet en oversigt vedr. kørselsordninger. Denne oversigt bliver fremover 

en del af Pensionistavisen. 

 

Ligeledes vil man i kommende numre lave en omtale af Sundhedshuset og Hjælpemiddel og 

Kommunikation. 

 

I det næste nummer har Ældresagen lavet en omtale af tryghedsopkald. 

  

Aftale med FK distribution er endnu ikke på plads. 

 

Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer 

Olaf har fået en henvendelse fra en borger vedr. toiletforholdene på Fredericia Banegård, hvor man 

nu skal bruge sms for at komme på toilet. Løsningen fungerer ikke optimalt og derfor udarbejder 

Olaf en skrivelse og sender til DSB m.fl.  

 

Aksel spurgte til tilsynsrapporterne og hvornår de vil blive behandlet. Der er 2 typer af rapporter. 

Rapporterne fra Styrelsen for patientsikkerhed  og Rapporterne fra BDO. 

 

Rapporterne fra BDO bliver behandlet halvårligt. Udvalget vil typisk behandle dem på det første 

møde i året. Mona giver Aksel besked, når alle rapporterne er kommet, så Aksel kan indkalde til 

møde i Tilsynsudvalget. 

 

Rapporterne fra Styrelsen for patientsikkerhed vil blive behandlet løbende. 

 

Janni sender fortsat rapporterne til Tilsynsudvalget løbende, som de kommer. 

 



Aktivitetsudvalget har holdt møde og referat er sendt ud. Der er ikke planlagt flere arrangementer i 

år, men der arbejdes på at lave nogle til næste år. 

 

Punkt 5. Sager til Social- og Omsorgsudvalget v/Mona: 

Punkt 5.1 Støtte efter Servicelovens §18 – 1. uddeling vedrørende 2018 

Mona orienterede om sagen. Seniorrådet udtrykker tilfredshed med, at så mange nu er 

opmærksomme på puljen.  

 

Punkt 5.2 Kandidater til årets Senioridrætspris 2017 

Seniorrådet har nomineret 2 kandiater, som tages med til udvalget. 

 

Punkt 5.3 Fleksibel anvendelse af intervalaflastningspladser på Hybyhus 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet følger indstillingen. 

 

Punkt 5.4 Forsikring af frivillige indsatser i Fredericia Kommune 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tager sagen til efterretning. 

 

Punkt 6 Høring af udbud på loftlifte, personløftere, vendesystemer, løftesejl samt senge- og 

læseborde 

Seniorrådet besluttede, at de ikke ville afgive høringssvar, da de ikke har de fornødne kompetencer 

til at udtale sig. 

 

Punkt 7 Venteliste til sagsbehandling af praktisk bistand og plejebolig 

Der er pt. 27 borgere på venteliste, hvor garantien ikke bliver overholdt. For 14 dage siden var 

antallet 50 borgere. Så vi er godt på vej.  

 

Når året er omme forventes det, at det ikke længere er nødvendigt for Social- og Omsorgsudvalget 

og Seniorrådet at følge udviklingen på ventelisten.  

 

Punkt 8 Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 8.1 Orientering v/ Jan Kargo 

Der er 19 på venteliste. 11 borgere til demens pladser og 8 borgere til almene pladser.  

 

 



 

Punkt 9. Senere indkomne sager 

3. budgetopfølgning 2017 for Social- og Omsorgsudvalget.  

 

Mona orienterede om sagen, og Seniorrådet tog sagen til efterretning. 

 

Dagsordenspunktet og bilag bliver sendt til Seniorådet hurtigst muligt. 

 

Punkt 10. Eventuelt 

 
Sygeplejeklinikken på Sundhedshuset blev drøftet 
 
Mona fortalte, at Seniorrådet inden så længe vil få en indbydelse til et arrangement den 18. 
december fra 13.00 til 16.000 på I.P. Schmidt. Arrangementet bliver med fokus på de indsatser, som 
vi har i Fredericia Kommune på det nære sundhedsvæsen og bliver med oplæg og stande. 
Arrangementet er for inviterede. 
 
Janni fortalte, at der mandag og tirsdag i uge 46 blev mulighed for at afgive brevstemme på 
Plejecentre og aktivitetscentre. Plejecentre og Aktivitetscentre får en melding på, hvilken dag og i 
hvilket tidsrum, de får besøg. 
 
Onsdag – fredag i uge 46 er der mulighed for at afgive brevstemme i eget hjem. Ansøgningsfrist for 
det er torsdag den 9. november. 
 


